
z posiedzenia Komisji Oświaty, Ku ltury  i Sportu Rady G m iny odby tego  w  dniu 30 sierpnia 

2011r.

W  posiedzeniu udział wzięli:

Protokół Nr 7

1. W ilkowska M aria - przewodnicząca

2. Getka Janusz - członek

3. Kujawski Bogdan - członek

4. Sobczak Józef - członek

5. W ątorska-Parzydło Justyna -  członek

6. Zaręba Edyta - członek

W  posiedzeniu uczestniczył W ó jt  -  Tadeusz Bulik.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonała p. M aria  W ilkowska, pow ita ła  zebranych i 

przedstawiła porządek obrad:

1. Przygotowanie p lacówek ośw ia tow ych do nowego roku szkolnego.

2. Sprawy różne i w o ln e  wnioski.

Do p k t . l  Dyrektorzy poszczególnych placówek ośw ia tow ych  złożyli sprawozdania z 

wykonanych prac re m o n to w o -  modern izacyjnych wykonanych w  okresie wakacyjnym.

(Sprawozdania s tanow ią  załączniki do p ro toko łu )

Z załączonych sprawozdań wynika, że prace re m o n to w e  przebiegały zgodnie z 

harm onogram em .

Ad. 2 sprawach różnych Przewodnicząca Komisji przedstaw iła  w yn ik i egzam inów  końcowych 

w  szkołach pods taw ow ych  i g imnazjach k tó ry  przedstaw ia ł się następująco:

- Dąbrówka - 23.79 %

- Józefów - 22,68 %

-G uzow a tka  -26 ,1 5 %

-W sze bo ry  - 2 7 ,6 9 %

Gimnazjum Józefów G imnazjum Dąbrówka

-hum an is tyczna  - 2 6 ,1 6 %  -3 2 .8 6 %

- m atem atyczno -przyrodnicza -1 8 ,9 6  % - T2.J1 %

- językowa -1 9 .7 5  % - 24,15 %



Pan W ó jt  s tw ierdz ił, że Zespół Szkół w  Józefowie od kilku już lat ma słabe w yn ik i nauczania. 

Na ten te m a t została przeprowadzona rozm owa dyscyplinująca z p. Dyrektor.

Pani Parzydło stw ierdz iła , że szkoła podstaw ow a w  Dąbrówce ma k ło p o ty  z nauką języka 

angielskiego. Od 3 lat co roku zmienia się nauczyciel tego  języka. Czy w  naszej szkole nie 

może być p rowadzona nauka 2 języków  obcych.

Pan W ó jt  odpow iedz ia ł, że po litykę za trudnian ia  nauczyciela prowadz i d y rek to r  szkoły, ale 

dodatkow e zajęcia wym agają  ustaleń z organem prowadzącym  tj. Gminą co wiąże się z 

doda tkow ym i kosztami. Jestem za drug im  językiem  pow iedz ia ł p. W ó jt  ale zawsze chodzi o 

pieniądze których jes t ciągle brak. Być może w  ramach godzin pozalekcyjnych w  roku 

przyszłym znajdą się środki na ten  cel w  budżecie p o in fo rm o w a ł p. W ó jt .

W  dalszej części posiedzenia przewodnicząca komisji p rzedstaw iła  in fo rm ac je  na te m a t 

wykorzystanych środków  zaplanowanych na stypendia

G imnazjum w  Dąbrówce -w yko rzys ta n o  - 4.980,00 zł zap lanowano -  8.000,00 zł

Sz.P. w  Dąbrówce - - 2.920,00 zł 5.000,00 zł

Zespół Szkół w  Józefow ie - - 3.700,00 zł 4 .100,00 zł

Sz.P. Guzowatka - -1.460,00 zł 2.000,00 zł

Wszebory - -1.320,00 zł 3 .000,00 zł

Pani W ilkowska poruszyła sprawę dostępu do In te rne tu  m iędzy innym i szkoły w  Guzowatce.

Odnosząc się do te j sp raw y p. W ó jt  powiedzia ł, że została sporządzona um ow a ramowa, w  

które j f irm a zobow iązu je  się um oż liw ić  dostęp do usługi dostępu do In te rne tu  na teren ie 

Gminy Dąbrówka dla wszystkich m iejscowości w  zakresie nie mnie jszym niż 90% te renów  

zabudowy m ieszkaniowej do końca 2011 roku.

Przewodnicząca Komisji nawiązując do podania Sołectwa Ślężany zawnioskowała o 

przyznanie k w o ty  3.000 zł na do finansowan ie  do placu zabaw . Propozycja została przyjęta 

jednogłośnie . W  dalszej części posiedzenia p. W ilkowska przedstaw iła  in fo rm ac ję  na tem a t 

w ydatkow anych ś rodków  w  dziale ośw iata ku ltura i sport.

Na dzień dzisiejszy w yda tkow an ia  została kwota  37.500,00 zł. Pozostała kwota  to  12.500,00 

zł.

Prezes Gminnego Klubu Sportow ego p. Jacek Karpiński p rzedstaw ił in fo rm ac je  na tem a t 

działalności klubu. Na dzień dzisiejszy brakuje ś rodków  na pracę związane z adaptacją 

boiska.

Pani W ątorska -  Parzydło zapytała czy g łówna część subwencji ośw ia tow e j idzie po liczbie 

uczniów.



W ó jt  p o in fo rm ow a ł,  że w yda tk i idą zgodnie z potrzebam i pod poszczególne szkoły.

Pani W ilkowska poruszyła te m a t  związany z organizacją zastępstw  pracy w  placówkach 

ośw iatowych.

Do tem a tu  można w róc ić  w  przyszłym roku zaop in iow a ł pozytyw n ie  p. W ó jt .

Na tym  p ro to kó ł zakończono-

Przewodnicząca Komisji 

M aria  W ilkowska


